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Beantwoording raadsvraag 

 

 

 

Onderwerp Omgeving Stationsplein 

 

Datum 

 

11 juli 2014 

 

Nummer 

  

RV-1424 

  

Steller vraag Evert van Kampen Fractie CDA 

 

Portefeuillehouder 

 

… 

 

Steller 

  

…. 

  

Datum afdoening … (griffie vult deze in) 

 

 

Vraag 

De gemeente Deurne heeft de afgelopen jaren verschillende panden aangekocht op het 

Stationsplein, met de bedoeling er een mooie entree voor de treinreiziger van te maken 

en een mooi plein met een duidelijke verbinding naar het centrum van Deurne.  

Vanwege de crisis en de financiele situatie van de gemeente Deurne zijn deze plannen nu 

helaas niet realiseerbaar en vooruit geschoven naar de toekomst. We zien nu echter wel 

dat de aangekochte panden staan te verloederen en het beeld van binnenkomst in Deur-

ne zeer verslechteren. 

 

Als CDA hebben we de volgende vragen: 

 

1. Bent u als college het met ons eens dat de uitstraling van het Stationsplein zoals 

het nu is, Deurne onwaardig is? 

2. Zijn er plannen om daar verbetering in te brengen een zo ja wat zijn dan de ver-

beteringen die u voor ogen heeft en op welke termijn? 

3. Zo nee, wat zijn dan uw argumenten om geen stappen hierin te nemen ? 

 

 

Antwoord 

….. 

 


